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PROTOKOLL FRA ÅRSMØTE FOR PERIODEN 
2015 

Thon Hotell Alta 12 – 13 mars 2016 
 
 
PROGRAM  
Lørdag 12 mars  2016 
 08.00 – 09.00 Frokost, ankomst, registrering 
 09.00 – 09.30 Åpning v/leder Knut Saxe Kjeldsberg 
   Velkomsthilsen v/representant fra Alta kommune  
 09.30 - 11.00 Årsmøtesaker 
 11.00 – 12.30 Lunsj  (Finnmarksløpet Seiersseremoni for FL 1000  

NM åpen klasse kl 12.00) 
12.30 - 18.00 Fagdel :  
12.30 - 13.45 Nytt fra NJFF  

                                  Helene Bertelsen, forbundsstyrerepresentant og Espen Søilen  
          generalsekretær. 

13.45 – 14.30 Jakt og fiske på Finnmarkseiendommen.  
Einar Asbjørnsen, leder utmarksavd  og Steinar Christensen, 
utm.forvalter laksefiske.   
–  Nye retningslinjer - Innlandsfiske.  
-  Elgjakt 2016 - elektronisk søknadsregistrering og jaktfelttildeling. 
-  Evaluering av småviltjakta. 
-   Fefo`s 10 årsjubileum. 
-  Spørsmål til FeFo 

14.30 – 14.45 Kaffepause 
14.45 – 15.45 Finnmarksløpet  - samspillet – konkurransen – nervene – følelsene.           

v/ Hans Petter Dalby NJFF. (NRK) 
15.45 – 16.00   Gauperegistrering i Finnmark v/ Johannes Skulstad NJFF-Finnmark. 
16.00 -  16.10  Status  Finnmarkskommisjonsarbeid. v/ Johannes Skulstad  

FNF-Finnmark. 
16.10  – 16.30  Kaffepause  
16.30  - 17.15 Jakt på farlig vilt under andre himmelstrøk. v/ Knut S Kjeldsberg 

 17.15 – 17.30 Oppsummering av dagen – praktiske opplysninger. 
  19.00    	Avreise	Sorrisniva	Igloo	Hotel	for	omvisning	v/Knut	Kjeldsberg. 
   
 20.00  Festmiddag  - Sorrisniva Igloo Hotel. 
 
 
Søndag 13 mars 2016. 
 07.00 - 09.00 Frokost 

09.00 – 12.00 Årsmøtesaker m/valg. 
 12.00 - 13.00 Lunsj 
 13.00 -  Hjemreise 
 
 



NJFF	–	Finnmark																																						Årsmelding	for		2015	
	
	

_________________________________________________________________________	
	
																								Årsmøte	i	Alta	12.	–	13.	mars	2016	
							
																																																																																														

1	

 
Dagsorden for årsmøtet Alta Thon Hotell 12 – 13 mars 2016.  
 
Sak 1  Åpning – presentasjon av delegater, gjester og evt. andre møtedeltagere. 
 
Leder Knut Saxe Kjeldsberg åpnet møtet og ønsket velkommen. Generalsekretæren og 
2.nestleder ble spesielt ønsket velkommen. Knut åpnet møte mede gjennomgang av de viktigste 
sakene det har vært arbeidet med i året som er gått og utfordringene vi står ovenfor i kommende 
år for jakt og fiske. Vi står foran store viktige saker som innlandsfiske og revidering av 
jakttider. 
Landsmøtet ble arrangert i Ålesund og det ble vellykket. Ulv, oppdrett av laks og catch & 
release var viktige saker. Flere medlemmer fra Finnmark fikk verv i ulike utvalg. 
Villakskonferansen som ble arrangert i Alta i februar. Kursaktivitetene rundt i fylket er også 
stigende. En av de er opplæringsjaktene på elg som gir stor suksess. 
Utvalg er satt ned for å se på hvordan få opp interessen for fagkonferansene og årsmøtet til 
fylkeslaget.  
 
Otto E. Aass ønsket velkommen på vegne av Alta kommune.  
Film fra landsmøtet ble vist før konstitueringen. 
 
Sak 2 Konstituering av årsmøtet:  

- Godkjenning av innkalling og dagsorden 
Innkalling og dagsorden ble godkjent.  

- Valg av møteleder og sekretær  
Som møteleder ble valgt: Bror Sundstrøm, Kjell Næss 
Som sekretærer ble valgt Beate Ryen og Irene Nilsen 

- Valg av fullmaktskomité 
Som fullmaktskomite ble valgt: Geir Thrane, Robert Flatli og Anton Dahl 

- Valg av redaksjonskomité.   
Som redaksjonskomité ble valgt: Jan Erik Henriksen, Yvonne Johannessen, Monika 
Michelsen, Linda Heitmann. 

- Valg av protokollunderskrivere 
Til å skrive under protokollen ble valgt: Torleif Knutsen og Karin Mathisen. 

- Valg av tellekorps 
Som tellekorps ble valgt: Geir Thrane, Robert Flatli og Anton Dahl. 
 
 
Fullmaktskomiteen la fram oversikten over antall stemmeberettigede. Det er 23 
stemmeberettigede til stede hvorav 8 er fra styret. 
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Sak 3.  Beretninger Se under om endringer 
Styret 

a) Styret og utvalgenes sammensetning for 2015 
b) Leders betraktninger 

 
 

c) Styrets beretning  
Styrets beretning ble godkjent uten kommentarer. 
 
 

Utvalg  
 
Utvalgets beretning er omfattende og det kom ingen tillegg til rapporten. 
d) Storviltutvalget: 

Leder orienterer. Se årsberetning.  
Rovviltutvalget: 

Lederen orienterte. Se årsberetning. Ønsker at utvalget skal legges ned og at en i styret 
skal være kontaktperson for rovdyr. Ikke nok saker for utvalget. Birger Dervo, Knut 
Kjeldsberg og Hanne Eriksen kommenterte angående bruken av halsende hund. 

 
e) Småviltutvalget: 

Småviltutvalget: 
Leder orienterte. Se årsberetning. 
Birger Dervo Per Jostein Sunde og Knut Kjeldsberg kommenterte kort om premiering 
av uttak av predatorer og uttak av kråke. Hare, havørn og svartbak ble også diskutert. 
 

f) Kvinneutvalget: 
Leder orienterte kort. Se årsberetning. Ønsker mer satsing framover. 

g) Barne- og ungdomsutvalget 
Sekretær orienterte kort om utvalget for lederen som har trukket seg av personlige 
årsaker.  

h) Sportsskytterutvalget  
Leder orienterte. Se årsberetning. Det er oppført feil navn i årsberetning.  
Odd Helge Sukuvara skal ut og Stein Are Uglebakken skal inn. 

i) Fiskeutvalget 
Sekretær orienterte kort på vegne av leder som ikke kunne være tilstede. 

Alle rapportene er enstemmig godkjent. 
 
Fylkesinstruktører: 

j) Aversjonsdressur  
k) Ettersøk  

Fylkesintruktør orienterte kort. Det blir arrangert kurs ”Ettersøk videregående” både i 
øst og vest i juni måned.  

l) Fluekasting  
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m) Organisasjonskontakten  
Ikke gjennomført organisasjonskurs i 2015. 
Det er et viktig kurs som flere lokalforeninger har hatt god bruk for.  

n) Hagle/rifleinstruktør 
Fylkesinstruktøren orienterte kort.  

 
Diverse 

o) FNF prosjektet ”Finnmarkskommisjonen og allmennheten”  
p) Medlemsutvikling. Linda orienterte kort. 

Rapport vedtatt enstemmig. 
 
 
Sak 4. Rapport fra ungdomsfondet m/regnskap 2015 

Fylkessekretær redegjorde for rapporten. Liten aktivitet. 
Det ble en debatt omkring muligheter for å søke midler til forskjellige aktiviteter. 
Viktig at lagene prøver å opprettholde aktiviteten i lagene. Søk gjerne om midler for å 
skape større aktivitet i eget lag.  
Rapport og regnskap enstemmig godkjent. 
 
Alle rapporter er enstemmig godkjent av årsmøtet. 
 

Sak 5. Regnskap 2015 m/revisjonsberetning 
Fylkessekretæren redegjorde for regnskapet, nytt av året er at alle utvalg har eget 
budsjett/regnskap . Revisjonsberetningen godkjent. God økonomi i laget, mye aktiviteter 
som gir inntekt. 
Årsmøtet godkjente regnskapet enstemmig. 
 

Sak 6. Budsjett 2016 
Budsjettet er i stor grad lik fjorårets budsjett. Nytt av året er at NJFF ikke forskuttere 
lønn til FNF-koordinator da de ordner lønn selv. Selv om regnskapet viser noen høyere 
tall 

 Budsjettforslaget enstemmig vedtatt. 
 

Sak 7. Arbeidsprogram 2016 m/kursplan 2016.  
Forslag om å behandle programmet enkeltvis. Og å stryke siste kulepunkt side 31. Dette 
ble vedtatt enstemmig. 
Fått til et bedre samarbeid angående gyro med blant anna mattilsynet og fefo. 
Viktig at aktiviteter for barn og ungdom blir opprettholdt. Utvalget er litt nede. Storvilt 
og opplæringsjakta går bra. Småviltjakt må det fokuseres. Det er mye å hente på å 
samarbeide med andre foreninger. Fadderordning for førstegangsjegere må prioriteres.  
Friluftsliv bør også inkluderes, og det må jobbes med å få til samarbeid med andre 
organisasjoner. Ofte er friluftsliv inngangsporten til et jeger- og fangstliv. 
Organisasjonskontakten ønsker å holde kurs både i øst og vest. Portalkurs er også under 
planlegging. Lokallagsledere bør utdannes. Ungdomsleder-kurs bør også prioriteres. 
Generalsekretær orienterte om organisasjonskursene og utvikle kompetansen innad i 
styrene både på fylkesnivå og i lokallagene. 
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Sak nr 8 - Innkomne saker  
 
8.a Årsmøtet skal vedta fylkeslagets kontingent for påfølgende år. Jfr vedtektene §5 pkt 7. 

Kategori Fylkeslagets kontingentsats 2016 
1. Hovedmedlemskap med tidsskrift Kr.50 (økt med 10 kr fra 2007) 
2. Barne- og ungdomsmedlemskap med tidsskrift Kr.30 
3. Barne- og ungdomsmedlemskap uten tidsskrift Kr.30 
4. Pensjonist-/uføremedlemskap med tidsskrift Kr.30 
5. Familiemedlemskap uten tidsskrift Kr.40 (økt med 10 kr fra 2007) 
6. Sidemedlemskap uten tidsskrift Kr.40 (økt med 10 kr fra 2007) 
 
Innstilling: Fylkeslagets kontingentandel holdes uendret for 2017 
Vedtatt enstemmig 
  
 
8. b Forslag til årsmøtesaker fra Tana JFF.  
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30. januar 2016  

NJFF FINNMARK 

TANA JJFF HAR FØLGENDE SAKER TIL ÅRSMØTE I FINNMARK NJFF 

Informasjon til lokalforeningene vedr. styremøter/styrebehandling 

Tana JFF mener at informasjon fra styre til lokalforeningene ikke er tilfredsstillende, noe som har 
medført at interessen og kontakten med fylkeslaget over tid har blitt mindre, og det har blitt færre 
og færre deltakere på årsmøter. På bakgrunn av dette mener vi at styret skal sende alle møtereferat 
til lederne i lokalforeningene for å øke interessen og informasjon til lokalforeningene. 

Risiko for spredning av Gyrodactylus salaris på Nordkalotten 

Forebyggende tiltak for å forhindre smitte er ikke tilfredsstillende. Mattilsynet har kun prioritet 

på vassdrag som er smittet, og har tilsynelatende ikke kapasitet til forebyggende tiltak. Det er 
svært mange aktører involvert og struktur og ledelse av arbeidet er mangelfull. 

Styrebehandling strategiplan FeFo 

Innspill til strategiplan fra styret omfatter forvaltning av utmark i Finnmark. Styret har levert et 
innspill uten høringsrunde og uten å informere lokalforeningene. Lokalforeningene har ikke fått 
uttale seg på vegne av fylkeslaget vedr. forvaltning av utmark. En slik saksbehandling i en 
sensitiv sak er ikke i hht god foreningsskikk og bør i ettertid ikke gjentas. 

Vedlegg: Brev fra Tana JJF vedr. anførte til styret datert 07.01.16. 

 

Vennlig hilsen 

Yvonne Johannesen 

 Tana Jeger -og fiskerforening 
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Lederen orienterte. Birger Dervo fra Tana JFF kommenterte saken. Kjell Næss kommenterte og 
anbefalte at denne saken blir utredet i fiskeutvalget. 
Innstilling: 
 

1) Informasjon til lokalforeningene vedr. styremøter/styrebehandling 
Styret sender ut møtereferat til lokallagsledere i foreninger. 

2) Risiko for spredning av Gyrodactylus salaris på Nordkalotten. 
Det nye fylkesstyret  jobber videre med gyroproblematikken. 

3) Styrebehandling strategiplan FeFo. 
Styret i NJFF-Finnmark tar saken til etterretning.  Saken trekkes fra Tana JFF 

 
 
Sak 9 – Uttalelser fra årsmøtet  
Sak fra Sør-Varanger JFF v/ Kjell Næss. Foreninga ønsker prinsippdebatt omkring sentrale 
punkt i Fefo`s høring om nye retningslinjer for innlandsfiske, evt uttalelse fra årsmøte. Jakt og 
fiske for alle for alltid er et slagord, men på mange plasser blir lokalbefolkningen fortrengt av 
utenlandske turister. Hanne Eriksen mener at det må informeres bedre for utenlandske 
besøkende. Fefo mener at det er den enkelte utøver som må sette seg inn i hvilke regler som 
gjelder i dette land for regelverk for jakt og fiske. Per Jostein Sunde informeres om at det finnes 
skilt på flere språk, men ikke alle vil forstå. Karin Mathisen mener at grensekommisæren bør 
brukes mer for å sende ut info til besøkende. Aksel Emanuelsen orienterte om tilstanden i 
Pasvik. Det ønskes regulering av fiske slik at de lokale innbyggerne ikke fortrenges. Birger 
Dervo. Generalsekretæren formidlet hvordan organisasjonen tenker. Det er viktig at innspill fra 
lokalforeningene kommer fram med innspill som blir hørt. Klagen må sees på juridiske 
spissfindigheter. Det er ingen entydig mening for hvordan finnmarksloven skal tolkes. Avklare 
hva loven kan og ikke kan. Lage ordensregler innenfor loven. Fefo må vi forholde oss til og det 
må komme med løsninger slik at alle får gode fiskemuligheter på en best mulig måte. 
Konstruktive løsninger innenfor loven må finnes, informasjonsutveksling og dialog er viktig. 
Geir Thrane informerte om at det er vanskelig å finne balansegangen mellom lokale ønsker eller 
retningslinjer fra forbundet. Knut Kjeldsberg orienterte om hva som ble gjort i fylkeslaget. 
Finnmark JFF støtter Fefo i klagen som kom. Jan Erik Henriksen orienterte om at innad i fylket 
er det også forskjellig synspunkt og meninger. Anton Dahl mener at dette er viktig sak for 
styret, en veldig viktig sak.  
Knut Kjeldsberg avsluttet saken om finnmarksloven. 
 
Sak 10 – Uttalelser fra årsmøtet 
 
Redaksjonskomiteen har 3 forslag. 
1: Brev fra Fylkesmannen angående elgjakt i Anarjohka. Svar fra redaksjonskomiteen sendes 
fylkesmannen. 
2: Jakttidsendringer. 
3: Mediautspill om rekordmange damer som deltok på årsmøtet. 
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Sak 10 – Valg,  
Valg 2016 NJFF - Finnmark fylkeslaget  
 
Valgkomiteens redegjørelse:  
Leder av valgkomiteen orienterte kort.  
Rovviltutvalget har lite arbeidsoppgaver. Det er ønskelig med endringer.  
Innstilling: 
1: Rovviltutvalget legges ned - styret får fullmakt til å utnevne en rovviltkontakt. 
2: Rovviltutvalget beholdes, styret får fullmakt til å finne medlemmer. 
Med 13 mot 9 stemmer beholdes rovviltutvalget. Vedtektsendringer må gjøres. 
Valgkomiteen har endret sin innstilling underveis. 
 
 
 
Valgkomiteens forslag til innstilling: 
 
Valg 2016  NJFF - Finnmark fylkeslaget  
 

Verv Navn 
  

Valgperiode 
 

På/ikke på 
valg 2016 

Resultat 
 

Styret     
Leder Geir Trane 2016 - 2018 NY Geir Thrane 
Nestleder leder  Anton Dahl 2016 - 2017  Anton Dahl 
Styremedlem Per Erling A. Hansen 2016 - 2018 NY Per Erling A. Hansen 
Leder Kvinneutvalget Beate Ryen 2016 - 2018 NY Beate Ryen 
Leder Barne- ungd. utvalg Johannes Skulstad 2015 - 2017  Johannes Skulstad 
Leder Storviltutvalget Jan Erik Henriksen. 2015 - 2017  Ikke på valg 
Leder Fiskeutvalget Aksel Emanuelsen 2016 - 2018 NY Aksel Emanuelsen 
Leder Småviltutvalget Torleif Knutsen 2015 - 2017  Ikke på valg       
Leder Sportskytterutvalg Robert Flatli 2016 – 2018  Robert Flatli 
Varamedlem Karin Mathisen 2016 - 2017 NY Karin Mathisen 
Varamedlem Irene Nilsen 2016 - 2017 NY Irene Nilsen 
     
Småviltutvalget     
Leder Torleif  Knutsen 2015 - 2017 	 Ikke på valg 
Medlem Roger Halvari 2015 - 2017 	 Ikke på valg 
Medlem Kjell Harjo 2015 - 2017 	 Ikke på valg 
Storviltutvalget     
Leder Jan Erik Henriksen. 2015- 2017  Ikke på valg 
Medlem Knut Kjeldsberg 2016 – 2018 NY Knut Kjeldsberg    
Medlem Askil Solberg. 2016 – 2018 NY Hanne  Eriksen 
Medlem Arnulf Losvar  NY  
Medlem Karl Gustav Myrli 2014 – 2016 NY  
Leder sportsskytterutv 
Leder 

 
Robert Flatli 

 
2016 – 2018 

 
På valg 

 
Robert Flatli 

Medlem Sten Are Uglebaken 2016 – 2018 På valg Sten Are Uglebakken 
Medlem Arne Malin 2016 – 2018 På valg Arne Malin 
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Fiskeutvalget     
Leder Jonny Wosnitza 2016 - 2018 NY Aksel Emanuelsen 
Medlem Knut Skimlid 2016 - 2018 NY Håvar Sandberg 
Medlem    Yvonne Johannesen 

Barne- og ungd. utvalg     
Leder  2016 - 2018  Johannes Skulstad 
Medlem   2016 - 2018  Styret får fullmakt til å finne 

medlemmer 
Medlem  2016 - 2018  Styret får fullmakt til å finne 

medlemmer 
Kvinneutvalg     
Leder Beate Ryen 2016 – 2018 Opprykk Beate Ryen 
Medlem Irene Nilsen 2016 -  2018 NY Irene Nilsen 
Medlem Monica Michelsen 2016 – 2018 NY Monica Michelsen 
Fondstyret, ungd.fond     
Leder   På valg Leder skal sitte 
Medlem Terje Aslaksen. 2014 – 2016 På valg Terje Aslaksen 
Medlem Kåre Våga 2014 – 2016 På valg Kåre Våga 

Medlem    Leder av BU-utvalg skal sitte. 

Revisorer     
 Heidi Helander Våga 2014 – 2016 Gjenvalg Heidi Helander Våga 
 Roald Basma 2014 – 2016 På valg Roald Basma 
Varamedl Nils Alfred Mella. 2014 – 2016 Gjenvalg Nils Alfred Mella 
Valgkomité     
Leder  2016-- 2017  Nils Alfred Mella 
Medlem Irene Nilsen 2016 - 2018  Gjenvalg Irene Nilsen          
Medlem  2016 - 2018  Kjell Næss 

 
 
 
Sak 11. Avslutning  
Avgått leder takket for tilliten de tre siste årene. Takket alle medlemmene i styret for en veldig 
god jobb. 
Den nye lederen takket for tilliten, takket møteledelsen for vel gjennomført jobb og ønsket alle 
vel hjem. 
 
Alta  13 mars 2016 
 
 
 
 
 
 
 
Underskrift         Underskrift 


